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Conceptverslag vergadering Presidium (openbaar 
gedeelte) 

+ 
Datum: 25 januari 2024 
Tijd: 16.00 uur 
Locatie: de Dobbe  
Aanwezig: 
 

Oebele Brouwer (voorzitter), IJde van Kammen (FNP), Hink Speulman (PvdA), 
Dineke Terpstra-Kerkhof (GBA), Toos van der Vaart-Kralt (CU), Tjitske Veenstra 
(GroenLinks), CU), Doethyna Vriesema (CDA), Geert Andringa (griffier) en Folkje 
Koster (verslag) 

Afwezig: Albert van Dijk (FVD), Jeffrey Graansma (PVV) en Thea Kuipers-Jorna (CDA) 
 

  
1. 
 

Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
 
Thea Kuipers, Jeffrey Graansma en Albert van Dijk zijn verhinderd. Doethyna Vriesema 
vervangt Thea. 
 

2. Vaststelling agenda 
Het presidium stelt de agenda ongewijzigd vast. 
 

3. Vaststelling verslagen  
 

a. Presidium 14 december 2023 (openbare gedeelte) 
Het presidium stelt het verslag vast.  
 

4. Actielijst presidium t/m 23 november 2023  
@punt 3 (Planning werkbezoek – SDF): het werkbezoek was georganiseerd maar is 
geannuleerd omdat er te weinig deelnemers waren. De griffie zal SDF vragen om een 
algemene presentatie te houden in een informatiecarrousel. Actie griffie 
 
@punt 3 (Planning werkbezoeken – windturbine): de wijziging van de welstandsnota 
komt op de raadsagenda van juni. Voor die tijd organiseert Mark Disco in overleg met 
de griffie een werkbezoek naar een boer op de grens met Noardeast. 
 
De punten 4, 6 en 7 zijn afgehandeld. De griffie voert deze punten af. 
 

5. Opheffen werkgroep samenwerking raden Achtkarspelen en Tytsjerksteradiel 
Het presidium stemt in met het voorstel om de raad op 29 februari 2024 voor te stellen 
de werkgroep samenwerking raden Achtkarspelen en Tytsjerksteradiel op te heffen.  
 

6. Direct openbaar plaatsen amendementen 
Het presidium is het er mee eens om moties of amendementen (alleen) op verzoek van 
de indiener direct openbaar te plaatsen. Richting de pers spreken we dan van een 
voorgenomen motie of amendement. Een motie of amendement is echter niet eerder 
officieel ingediend dan in de raad.  
 

7. LTA 
Het presidium stemt in met de volgende bijeenkomsten: 
• Informatiebijeenkomst VTH-beleid en Wkb-beleid, afdelingen Vergunningen, 

Toezicht en Handhaving op 1 februari van 17.00 – 18.00 uur 
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• Kleinschalig werkbezoek raadsleden Versnellingsagenda - tweede editie op 16 april 
van 16.00 – 18.00 uur. Het presidium geeft aan nog graag naar De Wichterij te 
willen (is vorige keer wegens ziekte vervallen). De griffie geeft dit door. Actie 
griffie 

• Regionale raadsbijeenkomst Regioanalyse ANNO 12 maart 2024 
• Besloten informatiebijeenkomst aankoop grond FC Surhústerfean 6 februari 2024, 

17.00-18.00 uur 
 
Het presidium vindt de datum voor de presentatie van Jobinder (informatiecarrousel 15 
februari) niet geschikt. De griffie zal Jobinder voorstellen om hem naar 14 maart te 
verplaatsen mits dit te laat is voor de besluitvorming. Actie griffie 
 
Het presidium gaat akkoord met het voorstel van wethouder Brinkman om een aantal 
onderwerp van de LTA af te halen: 
1. Evaluatie Uitgifte Motie Menstruatiearmoede. De overeenkomst wordt per maart 

zonder evaluatie verlengd. 
2. Evaluatie verordening bekostiging leerlingenvervoer 
3. Evaluatie subsidieregeling Versterken Sociale Basis 
 

8. Voorbeschouwing raadsvergadering 25 januari 2024  
- Thea Kuipers is afwezig.  
- Jacob Zwaagstra komt misschien later. 
- De bloemen gaan naar Surhuizum Open Air (SOA). SOA ontvangt ook een financiële 

attentie vanuit het college. 
- Bij de volgende punten is Oebele Brouwer portefeuillehouder en neemt Doethyna 

Vriesema het voorzitterschap over: Vraag PVV en FVD (vragenhalfuur), Kaderbrief 
VRF en de beide moties vreemd. Als de voorzitter portefeuillehouder is spreekt hij 
vanaf de rechter katheder en doet hij de keten af. 

- Het afleggen van de verklaring en belofte van de RKC-leden vindt plaats zodra ze 
binnenkomen. De voorzitter doet dan een voorstel van orde met die strekking.  

 
- Vragenhalfuur: 

- Wopke Veenstra maakt gebruik van het vragenhalfuur maar gaat ermee akkoord 
dat hij niet direct antwoord van het college krijgt. 

- Dineke Terpstra vraagt Jacob Hooghiemstra of hij de vragen ook rechtstreeks aan 
de portefeuillehouder kan stellen in plaats van in het vragenhalfuur. Zo niet, dan 
kan Jacob ze in het vragenhalfuur stellen Actie Dineke Terpstra 

- Tjitske Veenstra heeft vraagtekens bij een aantal vragen voor het vragenhalfuur. 
- Punt 5 - Toezeggingen: 

- IJde van Kammen heeft moeite met de afhandelingstermijn van de 
toezeggingen 85 en 86. Verder merkt hij op dat de op de toezeggingenlijst 
genoemde datum van 090224 onjuist is. Dat moet 090124 zijn.  

- IJde van Kammen gaat vragen stellen over de toezeggingen 106 en 107. 
- Punt 8 (Gunning opdracht accountantscontrole 2024: Gert Terpstra voert het 

woord.  
- Punt 9 (Benoeming steunfractielid): de voorzitter spreekt een paar woorden tot Sita 

Land en overhandigt bloemen. 
- Punt 10: (Kaderbrief VRF 2025-2028, 1e begrotingswijziging 2024 en financiële 

verordening): Het college laat besluitvorming over de motie over aan ‘oordeel 
raad’.   

- Punt 11, Regioplan Beschermd Wonen: Toos van der Vaart heeft een bijdrage en 
mogelijk Sandra van der Ploeg.  
 
 



Pagina 3 van 3 
 

- Punt 15: Motie vreemd CU, GL en PvdA – Kleinschalige opvang asielzoekers: het 
college adviseert om de motie over te nemen. De FNP gaat (vanuit het 
partijprogramma mee) maar vindt de motie eigenlijk overbodig want hij wordt al 
uitgevoerd. IJde van Kammen en Hink Speulman voeren het woord. 

- Punt 16: Motie vreemd CDA, CU en FNP – Aanvulling zienswijze wijziging GR VRF: 
Hink Speulman voert het woord. Het college adviseert om de motie over te nemen. 

-  
9. Conceptagenda raadsvergadering 29 februari 2024  

Het presidium gaat akkoord met de conceptagenda. 
 

10. Terugblik raadsbijeenkomsten 
Informatiecarrousel 18 januari (Kaderbrief VRF 2025-2028, 1e begrotingswijziging 
2024 en financiële verordening): IJde van Kammen is van mening dat er voor de 
beantwoording van de financiële vragen een financiële deskundige aanwezig had 
moeten zijn. De griffier vraagt aandacht voor de (non-)verbale reacties uit de zaal die 
voor een volgende keer niet ‘uitnodigend’ zijn.   
 

11. Ingekomen stukken 
Het presidium neemt de ledenbrief VvG - implicaties uitspraken strafrechter over 
corruptie/integriteitsschending door wethouders voor kennisgeving aan. 
 

12. Rondvraag 
Het presidium maakt hier geen gebruik van. 
 

 


